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SESJA RADY GMINY NĘDZA 
30.04.2012 roku 

godz.15
30 

 

PROTOKÓŁ NR   XXIV / 2012 
Lista obecności stanowi załącznik do Protokołu. 
 
Ad. 1 
 
Przewodniczący RG Gerard Przybyła dokonał otwarcia sesji stwierdzając prawomocność obrad; na 
sesję przybyło 13 radnych ; nieobecny radny Krystian Placzek i radny Rafał Lincner . 
Wójt Gminy Anna Iskała omówiła przedłożony radnym „ WNIOSEK o włączenie do porządku obrad 
projektów uchwał ..(zał. do Protokołu ) . 
Wójt Gminy zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie tygodniowego obowiązkowego 
 wymiaru godzin zajęć pedagogów i logopedów zatrudnionych w placówkach oświatowych  
na terenie Gminy Nędza ;oraz omówiła projekt uchwały uchylającą uchwały w sprawie zamiaru  
likwidacji publicznych przedszkoli w Zawadzie Książęcej i Ciechowicach( dokumenty radni otrzymali ) . 
Nie zgłoszono żadnych pytań; Rada Gminy przy 13 głosujących  ,13 głosami za ( jednogłośnie)  
przyjęła zmiany w porządku obrad sesji, który przedstawia się następująco. 
 
 
1. Otwarcie sesji -stwierdzenie prawomocności obrad. 
WNIOSEK WÓJTA GMINY NĘDZA Z DNIA 30.04.2012R. O WŁĄCZENIE DO PORZĄDKU OBRAD 
PROJEKTÓW UCHWAŁ  ………… 
2.  Zatwierdzenie Protokołu Nr XXIII  /  2012 z poprzedniej sesji . 
 

3. NFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO RADY GMINY o działaniach podejmowanych w 
okresie między sesyjnym. 

 
4. SPRAWOZDANIE WÓJTA GMINY o pracach realizowanych w okresie między sesyjnym  i z 

wykonania uchwał Rady Gminy . 
 
5.   PODEJMOWANIE UCHWAŁ W SPRAWIE: 

1) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Nędza wraz ze sprawozdaniem  
     z wykonania budżetu za 2011 rok ; 
2) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury pod nazwą Gminna Biblioteka      
      Publiczna w Nędzy za 2011 rok ;  KOREKTA 
3)   zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury pod nazwą Gminne Centrum 

Kultury  w Nędzy za 2011 rok ;  
4) przyjęcia „Sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Nędzy za 2011 rok”  
5) tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów i logopedów zatrudnionych w 

placówkach oświatowych na terenie Gminy Nędza ; 
6)  określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek obowiązkowego tygodniowego wymiaru godzin zajęć 

dyrektorów ,wicedyrektorów oraz nauczycieli ,którzy obowiązki kierownicze pełnią w zastępstwie 
nauczyciela, któremu powierzono stanowisko kierownicze;  

7) zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Śląskiego w sprawie Parku Krajobrazowego 
Cysterskie Kompozycje Krajobrazowe Rud Wielkich; 

8) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze przetargu;  
9) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Nędza w drodze darowizny  ; 
10)  wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Nędza w drodze darowizny; 
11) zmiany „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Nędza w roku 2012”.. 
12) zmieniająca Uchwałę Budżetową na rok 2012 Gminy Nędza Nr XIX/131/2011z dnia 12 grudnia 2012r. 
13) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Raciborskiego; 
14) zmieniająca Uchwałę Nr XIX/130/2011 Rady Gminy Nędza z dnia 12 grudnia 2011r. w sprawie: 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nędza; 
15) udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Śląskiego ; 
16) przyjęcia zadania z zakresu właściwości Województwa Śląskiego; 
17) udzielenia pomocy finansowej dla województwa Śląskiego ; 
18) przyjęcia zadania z zakresu właściwości Województwa Śląskiego; 
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19) zmieniająca Uchwałę Budżetową na rok 2012 Gminy Nędza Nr XIX/131/2011z dnia 12 grudnia 2012r. 
20) uchylająca uchwały w sprawie zamiaru likwidacji publicznych przedszkoli w Zawadzie Książęcej i 

Ciechowicach. 
 

6.  INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH – odpowiedzi na zgłoszone  interpelacje.                                               
 
7.  WOLNE WNIOSKI I INFORMACJE . 
       1) I Wicewojewoda Śląski – zaproszenie repatriantów  
        2) SPRAWOZDANIE za rok 2011 z realizacji programu współpracy ze stowarzyszeniami    

         jednostek samorządu terytorialnego;  
 
8.    ZAMKNIĘCIE SESJI . 
 

Ad. 2 
Do Protokołu sesji w dniu 27 marca 2012roku radni nie wnieśli uwag; Rada Gminy przy 13 głosujących 
, 12 głosami za i jednym głosem wstrzymującym się zatwierdziła Protokół Nr XXIII /2012  . 
 
Ad. 3 
Przewodniczący RG potwierdził ,że wszyscy radni złożyli w ustawowym terminie oświadczenia majątkowe. 
  
Ad. 4 
Radny Jan Francus zapytał o spotkanie z rodzicami dzieci oraz spotkanie w sprawie PKP; Wójt Gminy 
odpowiedziała ,że wstępnie omawiano zasady finansowania stowarzyszenia jako alternatywy dla szkoły w 
Zawadzie Książęcej  oraz omawiano sprawy własności działek przez PKP ,przekazywania mienia 
wąskotorówki ,przygotowywane są decyzje . 
Radny Krystian Okręt zapytał o spotkanie w UM nt. oświaty; Wójt Gminy powiedziała ,że omawiano sprawy 
odpłatności za przedszkola niepubliczne , uzgadniano stanowisko w sprawie ilości godzin dla pedagogów, 
logopedów i psychologów , przyjęto stanowisko Ministerstwa ,że godziny na indywidualne nauczanie 
dotyczyć będą tylko dzieci ,które nie są w stanie pójść do szkoły. 
 
Ad. 5 
 

1) Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały; przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju 
Gospodarczego, Komisji Oświaty ,Kultury i Sportu  oraz Komisji Spraw Społecznych i 
Bezpieczeństwa potwierdzili pozytywne opinie ; nie zgłoszono żadnych pytań. 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 11 głosami za , 0 głosów przeciwnych i 2 głosami wstrzymującymi się 
przyjęła Uchwałę Nr XXIV / 168 /2012 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Gminy Nędza wraz ze sprawozdaniem  z wykonania budżetu za 2011 rok . 
 

2) Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały wraz z przedłożoną korektą do sprawozdania ; 
przewodniczący Komisji Oświaty ,Kultury i Sportu  Henryk Postawka potwierdził pozytywną opinię ; 
nie zgłoszono żadnych pytań. 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 12 głosami za, 0 głosów przeciwnych i 1 głosem wstrzymującym się  
przyjęła Uchwałę Nr XXIV / 169 / 2012  w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 
instytucji kultury pod nazwą Gminna Biblioteka   Publiczna w Nędzy za 2011 rok ; 
 

3) Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały; przewodniczący Komisji Oświaty ,Kultury i Sportu  
Henryk Postawka potwierdził pozytywną opinię  informując jednocześnie ,że sprawy merytoryczne 
omawiano na poprzednim posiedzeniu i stanowisko Komisji to bardzo pozytywna ocena działalności 
GCK w tak krótkim okresie czasu; Wójt Gminy poinformowała ,że GCK zakwalifikowało się  do nowego 
programu „warsztaty ceramiczne i wikliniarskie” na 259 wniosków 83 zaopiniowano pozytywnie; radny 
Julian Skwierczyński zapytał , ile budżet zaoszczędził środków finansowych ,czy jest w porządku ,że w 
Zawadzie Ks. jest tylko 1 godzina zajęć w świetlicy ;Wójt Gminy odpowiedziała ,że to nieprawda, bo 
przy świetlicy działa również Zespół „Łęższczok” zajęcia odbywają się w piątki i soboty , 
Przewodniczący RG potwierdził ,że informację pod koniec 2012 roku złoży dyrektor  GCK ,wtedy 
będziemy znali koszty; Wójt Gminy potwierdziła ,że główne zajęcia odbywają się tam gdzie jest dużo 
dzieci, w miastach też dojeżdża się do centrum , już teraz w GCK brak miejsca na prowadzenie 
wszystkich zajęć; Przewodniczący RG zamknął dyskusję. 
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Rada Gminy przy 13 głosujących , 12 głosami za, 0 głosów przeciwnych i 1 głosem wstrzymującym się  
przyjęła Uchwałę Nr XXIV / 170 / 2012  w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 
instytucji kultury pod nazwą Gminne Centrum Kultury w Nędzy za 2011 rok . 
 

4) Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały; przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i 
Bezpieczeństwa  Karol Kalemba potwierdził pozytywną opinię; nie zgłoszono żadnych pytań. 

 
 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 13 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła  Uchwałę Nr XXIV / 171 / 2012 
 w sprawie przyjęcia „Sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Nędzy za 2011 
rok”. 
 

5) Wójt Gminy poinformowała radnych ,że wnosi autopoprawkę do przedłożonego projektu uchwały 
zmniejszając tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin zajęć pedagogów i logopedów z 30 godzin 
do 28 godzin ,  dwie godzin to tzw. godziny karciane ,zgodnie z art.42 ust.3 ustawy  wymiar godzin 
nie może przekroczyć 40 godzin , odczytała radnym treść pisma Ministerstwa dotyczącą 
indywidualnego nauczania , pomoc psychologiczną i pedagogiczną musi  świadczyć szkoła, w 
Gminie było 2 logopedów , zostanie jeden ,zaspokaja potrzeby ; radny Jan Francus powiedział ,że 
Sąd Najwyższy potwierdził uprawnienia Gminy w tym zakresie; radna Renata Bienia zapytała o 
liczbę nadliczbówek ;Wójt Gminy odpowiedziała ,że było 9; radny Krystian Okręt stwierdził ,że było 
24 i 22 – jako „kolega” trudno mi to akceptować, było posiedzenie Rady Pedagogicznej w ZSG ; 
Wójt Gminy powiedziała ,że godziny ustala się w projekcie organizacyjnym ,są to dwa bezpieczne 
etaty w tym zespole; radny Henryk Postawka powiedział ,że każdy głosuje jako radny , a nie kolega 
z pracy,  na posiedzeniu Komisji Oświaty ,Kultury i Sportu  poprzedni projekt zaopiniowano 
negatywnie , co jest zapisane w Protokole ; radny Julian Skwierczyński zapytał , czy Gmina będzie 
płacić logopedzie za dojazd do szkół; Wójt Gminy odpowiedziała ,że to jest sprawa samego 
nauczyciela ;’ Przewodniczący RG zamknął dyskusję .  

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 7 głosami za , 1 głosem przeciwnym i 5 głosami wstrzymującymi się przyjęła 
Uchwałę Nr XXIV / 172 / 2012 w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów i 
logopedów zatrudnionych w placówkach oświatowych na terenie Gminy Nędza. 
 

6) Przewodniczący Komisji Oświaty ,Kultury i Sportu Henryk Postawka zapytał ,ile Gmina zaoszczędzi 
,jakie są skutki finansowe uchwały , chodzi o małe placówki  Górki ,Babice i Zawada; Wójt Gminy 
odpowiedziała ,że ten projekt uchwały został uzgodniony z każdym dyrektorem , nauczyciel ma 
mniej lekcji w przypadku większych obowiązków , w UG są wszystkie wyliczenia finansowe , można 
się z nimi zapoznać; Przewodniczący RG zamknął dyskusję. 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących 11 głosami za , 0 głosów przeciwnych i 2 głosami wstrzymującymi się 
przyjęła Uchwałę Nr XXIV / 173 / 2012  w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek 
obowiązkowego tygodniowego wymiaru godzin zajęć dyrektorów ,wicedyrektorów oraz nauczycieli ,którzy 
obowiązki kierownicze pełnią w zastępstwie nauczyciela, któremu powierzono stanowisko kierownicze. 
 

7) Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały ;  Wójt Gminy powiedziała ,że radni na 
poprzedniej sesji otrzymali materiały dotyczące uchwały Sejmiku w sprawie Parku Krajobrazowego , 
zapisy uchwały ograniczają zapisy przyszłych PZP , Miasto Kuźnia R, zaopiniowała negatywnie projekt 
tej uchwały ,inne Gminy również idą w tym kierunku , przedłożony projekt to opinia pozytywna ,ale 
decyzja należy do radnych , Sejmik i tak zrobi z opiniami co zechce, nie są dla nich wiążące ;radny 
Henryk Postawka powiedział ,że zapisy dotyczą dużego obszaru ,są też znaczne ograniczenia dla 
przyszłej zabudowy  w tym projekcie; innych pytań nie zgłoszono. Rada Gminy przy 13 głosujących , 0 
głosami za , 13 głosami przeciwnymi  (jednogłośnie ) odrzuciła projekt uchwały opiniującej pozytywnie  
uchwałę w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Śląskiego w sprawie Parku 
Krajobrazowego Cysterskie Kompozycje Krajobrazowe Rud Wielkich; 

 
8) Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały ; Wójt Gminy wyjaśniła ,że są to dwie ostatnie 

działki ma Małej Nędzy , działka Nr 632 przeznaczona jest pod działalność usługową i budownictwo 
jednorodzinne ; nie zgłoszono żadnych pytań . 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących ,13 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XXIV / 174 / 2012 w 
sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze przetargu. 
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9) Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały ; Wójt Gminy wyjaśniła ,że darowizna działka Nr 
109/11  dotyczy wyznaczonej drogi dojazdowej do działek pod zabudowę z jednej strony ; 
Przewodniczący RG powiedział ,że Gmina ma szanse uzyskać rentę planistyczną z tych działek; nie 
zgłoszono żadnych pytań. 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących ,13 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę nr XXIV / 175 /2012 w 
sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Nędza w drodze darowizny. 
 

10) Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały ; Wójt Gminy wyjaśniła ,że darowizna działka Nr 
207/4  dotyczy wyznaczonej drogi , właściciele płacą za to podatki ,teraz to się prostuje  ; nie zgłoszono 
żadnych pytań. 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących ,13 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę nr XXIV / 176 /2012 w 
sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Nędza w drodze darowizny 
 

11) Wójt Gminy powiedziała ,że nadzór prawny Wojewody Śląskiego – ( nowa pani Agata 
Matuszewska) stwierdził ,że niezbędne jest wpisanie zapisu z budżetu gminy o wysokości środków 
w 2012 roku przeznaczonych na realizację tego właśnie Programu , z opłat za posiadanie psa 
wpłynie wg planu ok.8 tyś. zł  , mieszkańcy różnie reagują na upomnienia  , ze strony Gminy nie ma 
możliwości kontroli nad psami – czy są to bezdomne, bez właściciela ,czy tylko wałęsające się ,ale 
posiadające właścicieli; radna Beata Widera stwierdziła ,że problem załatwi czipowanie psów ; nie 
zgłoszono żadnych pytań.  

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 13 głosami za ( jednogłośnie )  przyjęła Uchwałę Nr XXIV / 177 / 2012 w 
sprawie zmiany „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Nędza w roku 2012”.. 
 

12) skarbnik gminy mgr inż. Katarzyna Paszenda odczytała proponowane zmiany w uchwale budżetowej; 
Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Alicja Kowol potwierdziła pozytywną 
opinię ; nie zgłoszono żadnych pytań . 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 13 głosami za ( jednogłośnie )  przyjęła Uchwałę Nr XXIV / 178 / 2012 
zmieniającą Uchwałę Budżetową na rok 2012 Gminy Nędza Nr XIX/131/2011 z dnia 12 grudnia 2011 roku . 
 

13) Wójt Gminy poinformowała , że dotacja dotyczy budowy chodnika w Górkach Śl. od ul. Astrów  ok. 
184m;  Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Alicja Kowol potwierdziła 
pozytywną opinię ; nie zgłoszono żadnych pytań . 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących ,13 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XXIV / 179 / 2012  w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Raciborskiego. 
 

14) skarbnik gminy omówiła zmiany w WPF, są to skutki finansowe ( techniczne) poprzednich uchwał ; 
Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Alicja Kowol potwierdziła pozytywną 
opinię ; nie zgłoszono żadnych pytań . 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 12 głosami za, 0 głosów przeciwnych i 1 głosem wstrzymującym się przyjęła 
Uchwałę Nr XXIV / 180 / 2012 zmieniającą Uchwałę Nr XIX/130/2011 Rady Gminy Nędza z dnia 12 grudnia 
2011r. w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nędza. 
 

15) Wójt Gminy poinformowała radnych ,że przedłożonych we wniosku 5 projektów uchwał dotyczy również 
budowy chodnika na Małej Nędzy do Braxtonu , aktualizowany będzie projekt techniczny , koszty samej 
budowy są bardzo wysokie 800 tyś. zł , przy udziale 50/50 Gmina i województwo ; nie zgłoszono 
żadnych pytań. 

 
Z sali obrad wyszedł radny Jan Francus( godz. 17

00
)  wrócił na salę o godz.17

05
 . 

 
Rada Gminy przy 12 głosujących , 11 głosami za , 0 głosów przeciwnych i 1 głosem wstrzymującym się 
przyjęła Uchwałę Nr XXIV / 181 /2012 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Śląskiego . 
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16) Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały; nie zgłoszono żadnych pytań. 
 
Rada Gminy przy 13 głosujących  , 12 głosami za , 0 głosów przeciwnych  i 1 głosem wstrzymującym się 
przyjęła Uchwałę Nr XXIV / 182 / 2012 w sprawie przyjęcia zadania z zakresu właściwości Województwa 
Śląskiego. 
 
 

17) Wójt Gminy powiedziała , że dotacja zostanie przeznaczona na projekt chodnika w Zawadzie Książęcej 
i Ciechowicach ,realizacja zadania ze względu na brak środków u Marszałka zostanie przełożona w 
czasie; nie zgłoszono żadnych pytań. 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 13 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XXIV / 183 / 2012 
 w sprawie  udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Śląskiego. 
 

18) Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały; nie zgłoszono żadnych pytań. 
 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 13 głosami za ( jednogłośnie )  przyjęła Uchwałę Nr XXIV / 184/2012  
w sprawie przyjęcia zadania z zakresu właściwości Województwa Śląskiego. 
 

19) skarbnik gminy odczytała zmiany w uchwale budżetowej wynikające z przyjętych uchwał ; nie 
zgłoszono żadnych pytań.  

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 13 głosami za ( jednogłośnie )  przyjęła Uchwałę Nr XXIV /  185 / 2012  
zmieniającą Uchwałę Budżetową na rok 2012 Gminy Nędza Nr XIX/ 131 /2011 z dnia 12 grudnia 2011 roku. 
 

20) Wójt Gminy powiedziała ,że w akcie założycielskim nie wpisano danych dotyczących funkcjonowania 
szkoły i przedszkola w Ciechowicach ,był akt likwidacji szkoły w Ciechowicach , po przesłaniu uchwał  
do Kuratorium i Nadzoru Prawnego  przyjęto taki tryb postępowania : w Ciechowicach nic nie robić 
,ponieważ akt likwidacji już jest , w Łęgu natomiast wpisane to zostanie do Statutu ,Rada 
Pedagogiczna już przyjęła taką uchwałę; radny Marian Gzuk powiedział ,że nie potrzebna była cała ta 
farsa na sesji , przygotowywane projekty z zaskoczenia ;radny Henryk Postawka powiedział ,że dla 
niego dalej jest ta sytuacja niezrozumiała ,coś działa ,a nie ma ;Wójt Gminy powiedziała ,że wszelkie 
zmiany ujmowane są w statucie ZSP ,który nadaje Rada Pedagogiczna ; radny Henryk Postawka 
zapytał ,czy w Górkach Śl. nie jest tak samo , czy tam jest zgodnie z prawem ; Wójt Gminy potwierdziła 
,że tak ; Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały . 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 9 głosami za , 0 głosów przeciwnych i 4 głosami wstrzymującymi się 
przyjęła Uchwałę Nr XXIV /  186 / 2012 uchylającą uchwały w sprawie zamiaru likwidacji publicznych 
przedszkoli w Zawadzie Książęcej i Ciechowicach. 
 
Ad. 6 
Radny Jan Francus: 

1) zapytał ,czy Wydział Nadzoru Prawnego odpisał na wezwanie dotyczące ujawnienia nazwiska 
osoby piszącej donosy, prosi o ponowne pismo ; 

2) odczytał treść wniosku Komisji Rewizyjnej i Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego ze 
wspólnego posiedzenia: środki z dotacji nie mogą być przeznaczane na usługi cateringowe, 
tylko na działalność statutową Stowarzyszenia ( chodzi o wydatki Towarzystwa Społeczno-
Kulturalnego Niemców Województwa Śląskiego);  

 
Radna Beata Widera : 

1) zapytała o termin wykonania przyłącza elektrycznego w budynku Ośrodka Zdrowia w Nędzy  
      ( właścicielem jest Gmina) ; Wójt Gminy potwierdziła ,że roboty zlecono; 
2) zapytała o termin wykonania nawierzchni drogi ( ul. Lecznicza) właściciele zrzekli się części 

działek na rzecz Gminy ; radny Krystian Okręt potwierdził ,że kilkakrotnie w tej sprawie też 
interweniował ; Wójt Gminy odpowiedziała ,że prace blokują niezbędne wydatki finansowe do 
wykonania robót na ul. Leśnej w Górkach Śl. ( głównie chodzi o część „kolejową”  - fragment 
ok.120mb)  

3) zapytała ,kiedy będą naprawiane dziury na drogach (ul. Kopernika) : Wójt Gminy potwierdziła , 
że od następnego tygodnia . 
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Radny Henryk Postawka : 
1) wnioskował o usunięcie dziury na ul. Ofiar Oświęcimskich w Górkach Śl. ( kiosk „Bakoma”) – 

Wójt Gminy potwierdziła ,że naprawę już zgłoszono; 
2) wnioskował o ustawienie lustra na ul. Rudzkiej i ul. Leśnej ( wnioskują o to sami mieszkańcy); 
3) poinformował ,że 10 maja odbędzie się kolejne spotkanie z Nadzorem Budowlanym przy 

budynku w Górkach Śl. ; prosił o kopię pisma  PiNB  59/06 z dnia 8.08.2006r.; Wójt Gminy 
poinformowała ,że jest już sporządzony wniosek o wpis do ksiąg wieczystych budynku LKS; 

4) zapytał ,co dalej z budynkiem stacji PKP  , ile chcą za budynek z 1934r; stacja PKP w Suminie 
już jest przeznaczona do sprzedaży ;  

 
Radny Karol Kalemba : 

1) podziękował za zorganizowanie uroczystości nadania sztandaru dla OSP w Szymocicach. 
 
Radny Julian Skwierczyński odczytał : 

1) zapytanie: ze względu na brak odpowiedzi na zapytanie z 31.01.2011r. i 27.03.2012 r. o 
montaż lampy na ulicy bez nazwy w Zawadzie Ks.; Wójt Gminy potwierdziła ,że nowa Firma 
TAURON musi wypracować metody współpracy z Gminą w tym zakresie ,na razie brak 
odpowiedzi;  

2) zapytanie: co dalej z groźnym psem atakującym mieszkańców w Zawadzie Ks. ; Wójt Gminy 
odpowiedziała ,że ten pies nie jest bezpański i do właścicieli należy dbanie o to ,aby nie 
atakował innych. 

3) zapytanie : kiedy będzie przygotowana odpowiedź na pytanie zgłoszone na sesji w dniu 
31.03.2012r. dotyczące dni pracy i dni na chorobowym „konkursowej” pani dyrektor Biblioteki 
w Nędzy; Wójt Gminy  odpowiedziała ,że ZUS przywrócił tej Pani wszystkie uprawnienia i tym 
samym nie potwierdziły się żadne z zarzutów skierowane przeciwko jej zatrudnieniu; 

 
Radny Julian Skwierczyński rozpoczął odczytywanie „Stanowiska …” .  skierowanego do pani Wójt 
Gminy; Przewodniczący RG stwierdził ,że pismo należy przekazać adresatowi – tj. Pani Wójt Gminy i 
odebrał głos radnemu. 
 

 

Ad. 7 
 
Przewodniczący RG poinformował radnych ,aby zaopiniowali przez poszczególne komisje wniosek w 
sprawie przyjęcia repatriantów w naszej Gminie.  
 
 
Ad.8 
 
Po stwierdzeniu ,że wyczerpano porządek obrad , przyjęto wszystkie przedłożone projekty uchwał 
Przewodniczący RG zamknął sesję Rady Gminy Nędza w dniu 30 kwietnia  2012r. godz.17

44 
 

 
Na tym Protokół zakończono. 
 
 
Protokołowała K. Tront 
 
 


